
Protokół Nr XLVII/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 13 lipca 2010 roku 
 

Otwarcia obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał 
Przewodniczący Adam Mysiara. 
Przewodniczący stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi wystarczające 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Mariusza Gliwińskiego. 
Głosowanie 
12 głosów - za 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Uchwała w sprawie zmian w budżecie. 
3. Uchwała w sprawie powołania jednostki budżetowej. 
4. Uchwała o nadaniu Statutu dla Ośrodka Sportu i Rekreacji. 
5. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 2 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała Nr XLVII/402/2010 
Ad. 3 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie powołania jednostki budżetowej pod nazwą 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Sędziszowie i wyposażenie jej w majątek. 
Działki zostaną przekazane jednostce w trwały zarząd a wyposażenie w majątek 
nastąpi wg protokołów zdawczo-odbiorczych. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- działalność tego typu w perspektywie powinna być dochodowa. Zastanówmy się czy 
powołać zakład budżetowy a czy utworzyć spółkę, chyba że są inne uwarunkowania. 
Pan Burmistrz 
- nie było naszym zamiarem aby od samego początku tworzyć spółkę, nie wiem na 
100% czy jest taka możliwość gdy inwestycja była finansowana z 3 źródeł. Przez 
okres 5 lat kiedy trzeba podtrzymywać efektywność tego funkcjonowania, 
poprowadzimy jako jednostkę budżetową sprawdzimy słabe i mocne strony a wtedy 
zastanowimy się nad tworzeniem spółki. 
Wiceprzewodniczący J. Głądki 
- każdy przychód z zakładu budżetowego powinien być przekazywany jako dotacja. 
Pan Burmistrz 
- dziś aby móc prowadzić procedury aby OSiR zafunkcjonował od 1 września 
przygotowaliśmy 2 uchwały o powołaniu jednostki i uchwaleniu jej statutu. Na sesji w 
sierpniu będzie uchwała o ustaleniu odpłatności za korzystanie z obiektów. Zawsze 
mówiliśmy, że do utrzymania basenu trzeba będzie dokładać. 



Pani Skarbnik 
- gdyby był zakład budżetowy musielibyśmy dawać dopłatę do biletu a przy jednostce 
nie musimy, musi być zabezpieczenie 100% wydatków a każda złotówka wpływa do 
naszego budżetu. 
Pan Burmistrz 
- chcemy sprawdzić ile można osiągnąć dochodu. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- chodzi o to żeby dyrektor cały swój potencjał przeznaczył na ściąganie i zdobywanie 
pieniędzy. 
Pani Sekretarz 
- będzie to robił bo będzie podpisywał umowy, środki będą wpływać do budżetu i 
mogą być przekazywane dla nich. Dzisiaj nie konkretyzujemy jak to ma 
funkcjonować, dziś podejmujemy tylko uchwały o powołaniu jednostki i nadaniu 
statutu. Regulamin organizacyjny, który daliśmy państwu do zapoznania się daje obraz 
jak ta jednostka będzie działać. Następnie przygotujemy zasady korzystania z 
obiektów i zasady odpłatności. 
Radny J. Strzelec 
- zapytał jakie będą koszty zatrudnienia? 
Pani Sekretarz 
- Regulamin organizacyjny mówi jakie jest minimalne zatrudnienie, ilu ratowników, 
sprzątaczek, obsługi. Jednostka musi sobie stworzyć regulamin wynagradzania wg 
rozporządzenia o wynagrodzeniu pracowników samorządowych. Zrobiliśmy wstępną 
symulację przy 21 pracownikach wg najniższej płacy plus pochodne to wyszło ok. 614 
– 700tys. zł. 
Pan Przewodniczący  
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  pod 
nazwą Ośrodek Sportu i Rekreacji w Sędziszowie i wyposażenie jej w majątek. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się             uchwała Nr XLVII/403/2010 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu OSiR w Sędziszowie. 
Radny J. Wiencek 
- proponuję zapis aby Klub Unia mógł 1 x w miesiącu korzystać z Basenu 
nieodpłatnie. 
Pan Burmistrz 
- tego się nie da rozstrzygnąć w statucie, proszę nie forsować własnych potrzeb. 
- do prowadzenia tego Ośrodka chcemy przesunąć p. Chmaruk, który prowadzi już 
nadzór nad Bazą TKR i ma już pewne doświadczenie , będzie to jeden ośrodek i 
nadzór nad jego funkcjonowaniem to trudne zadanie. 
Radny J. Strzelec 
- za gospodarkę finansową będzie odpowiadał Dyrektor, jeśli nie będzie mógł zdobyć 
pieniędzy to zwróci się do nas. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 



- jestem zwolennikiem czystego prawa gospodarczego, tutaj zapis wiąże ręce 
Dyrektorowi. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia statutu dla OS i R w 
Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za              uchwała Nr XLVII/404/2010 
Pani Sekretarz 
- na następną sesję przygotujemy zasady korzystania z obiektów OS i R, na Bazie 
TKR były wydawane jednorazowe pozwolenia na sprzedaż piwa. Proszę się 
zastanowić czy zapiszemy, że w kawiarni mogą być podawane drinki, wino i piwo. 
Pan Burmistrz 
- będą miejsca noclegowe z których będą korzystać różne delegacje. Jest zamiar 
wydzierżawienia do prowadzenia przez p. Libiszewską na okres do 3 lat, wszyscy 
znamy i wiemy że odpowiednio prowadzi catering, prosimy o zgodę. 
Pan Przewodniczący 
- ja już wypowiedziałem swoje zdanie jestem za. 
Pan K. Chmaruk 
- Pani Libiszewska jest zainteresowana, zgłosiła się również p. Trela. 
Radna B. Wójcik 
- popieram wybór p. Libiszewskiej, jest od wielu lat w branży i na pewno nie będzie 
konfliktów. 
Radny S. Łazarski 
- popieram decyzję, nie podchodziłbym do tego w ten sposób, że to ta lub inna pani. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                        Sekretarz                            Przewodniczył 
 
 


